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Protokół Nr 135/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 września 2014 r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Robert Radzymiński, p. Waldemar 

Słupski, Sekretarz Powiatu - p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – p. Aleksandra Nowogórska, Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. 

Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

– p. Jolanta Tymińska, Inspektor w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. 

Sabina Adamowska - Krupa oraz Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz. 

 Obrady prowadził Starosta Nidzicki Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Urząd Pracy: 

1. Uchwała w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy             

w Nidzicy. 

2. Stan wdrażania nowelizacji ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku 

pracy. 

II. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 

środków na 2014 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

2. Omówienie protokołu z kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez 

Warmińsko-Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie w Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nidzicy w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

III. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Uchwała w sprawie udzielenia opinii do wniosku Urzędu Gminy Janowo w 

sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych. 

2. Przebudowa drogi w miejscowości Sarnowo w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. 

IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Wynagrodzenia nauczycieli za 8 miesięcy 2014 r. 

2. Wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o zmianę arkusza 

organizacji pracy - zwiększenie liczby uczniów w I kl. Gimnazjum i związany z 

tym podział na grupy zajęć z informatyki i języka angielskiego. 

3. Ustalenie wysokości nagród Starosty dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. 

V. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o wycinkę drzewa. 

VI. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawa odszkodowania za grunty przeznaczone na poszerzenie drogi powiatowej 

– ul. Olsztyńskiej, które z mocy prawa stały się własnością Powiatu. 

2.  Informacja o wydaniu przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego decyzji 

zezwalającej na realizację inwestycji drogowej dla zadania rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 545 w zakresie ścieżki rowerowej. 

3.  Sprawy bieżące, m. in. informacje szkół o wynajmie nieruchomości. 
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VII. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Uchwała w sprawie określenia formy i zakresu przeprowadzania konsultacji              

w sprawie Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                         

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok. 

2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu 

osobowego stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego na rzecz Powiatowego 

Zarządu Dróg w Nidzicy. 

3. Informacja dotycząca projektu porozumienia w sprawie Planu Cyfrowego 2025 

dla Warmii i Mazur. 

VIII. Wydział Finansowy: 

1. Uchwały w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

2) założeń i materiałów planistycznych do projektu budżetu Powiatu 

Nidzickiego na 2015 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2015-2025 oraz terminów ich opracowania przez jednostki organizacyjne, 

3) przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących  w Jagarzewie. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-

2025. 
 

Ad. I. 

P. Aleksandra Nowogórska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy.” 

Powodem zmian jest nowelizacja ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach runku 

pracy.  

Działania zrealizowane przez Powiatowy Urząd Pracy w Nidzicy w zakresie 

wdrożenia w/w nowelizacji stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

p. Janusz Kwiatek spytał, czy informacja ta będzie podana na stronie internetowej. 

Starosta powiedział, że przekaże taką informację. 

p. Nowogórska poinformowała, że nowelizacja ustawy jest udostępniona na stronie 

internetowej Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. 

p. Waldemar Słupski spytał, czy profile, zostają od razu przydzielone do 

bezrobotnego? 

p. A. Nowogórska powiedziała, że tak. Wyjaśniła, że bezrobotny odpowiada na 24 

pytania, na podstawie których specjalny program ustala profil. P. Nowogórska omówiła te 

profile oraz formy pomocy jakie im przypadają. Przedstawiła również prognozowane efekty, 

które ma przynieść planowana pomoc. 

p. Waldemar Słupski powiedział, że nie mówi się o żadnych czynnikach zewnętrznych 

wpływających na bezrobocie w danej grupie. Wymienił: brak dojazdu do pracy, problem z 

pozostawieniem dziecka itp. 

p. Nowogórska wyjaśniła, że potrzebna jest mobilizacja tych osób, pomagają 

samorządy, organizują się ludzie którzy dojeżdżają do pracy, funkcjonują nianie, żłobki. 

Czynniki zewnętrzne można wyeliminować przy dobrej woli.  

p. Słupski powiedział, że wiele osób nie zna form pomocy np. opieki nad dzieckiem, 

czy organizowanych dojazdach. Ludziom się nie opłaca dojeżdżać do pracy, zarabiać 600 zł i 

wydawać je na nianię lub żłobek.  
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p. Nowogórska odpowiedziała, że ludzie mają bariery pozyskiwania wiedzy. PUP 

stara się ze wszystkimi informacjami docierać do tych ludzi, zainteresować ich zaglądaniem 

na stronę internetową, bo jest to źródło informacji.  

p. Kwiatek powiedział, że jeżeli ktoś czegoś bardzo chce to, daną informację znajdzie. 

Istnieje poważniejszy problem, dotyczący zarobków i płacy za opiekunkę, tak jak powiedział 

p. Słupski. 

p. Starosta powiedział, że wchodzimy w dobę internetu, jest to oczywiste źródło 

informacji. Powiedział, że p. Dyrektor poprzez współpracę z różnymi instytucjami stara się 

dotrzeć do osób bezrobotnych. 

p. Radzymiński powiedział, że ludzie nie muszą umieć szukać tych informacji, bo 

wystarczy, że pójdą do danej jednostki samorządowej, żeby uzyskać potrzebne informacje. 

p. Nowogórska powiedziała, że już od dłuższego czasu w Urzędzie Pracy funkcjonuje 

elektroniczna rejestracja. Taka informacja była podawana kilkakrotnie do wiadomości 

publicznej. Nadmieniła również, że zostały zebrane deklaracje jednostek, które posiadają 

bezpłatny dostęp do internetu i komputera. Chodzi o to, żeby czynność rejestracji 

internetowej w PUP ułatwić obywatelom, wytłumaczyć i pokierować jak, to zrobić. 

 p. Słupski poprosił o przygotowanie ulotki, którą można byłoby powiesić na tablicy 

Sołectwa. 

 p. Nowogórska odpowiedziała, że takie informacje były wysyłane do Sołectw, ale 

sołtysi powiedzieli, że mają problem z ich wywieszaniem, gdyż nie ma chętnych do pracy  i 

jest tylko marnowany papier. Urząd pracy zaprzestał takiej formy. P. Dyrektor przedstawiła 

również ulotki informujące o dotyczącej opieki nad dzieckiem: nianie, żłobki i kluby 

dziecięce oraz opiekun dzienny. Każda z tych form jest osobną formą organizacji opieki nad 

dziećmi. Jest to legalna forma zatrudnienia z pełnymi świadczeniami. 

 p. Słupski poprosił o ulotki dotyczące tych form opieki nad dziećmi. 

 p. Aleksandra Nowogórska poinformowała Zarząd o Programach Regionalnych, które 

będą wdrażane przez Wojewódzkie Urzędy Pracy w porozumieniu z Powiatowymi Urzędami 

Pracy. Urzędy te będą kierować osoby chętne na takie programy które będą alternatywnie 

wprowadzane na rynek, a są to: 

 - pożyczki na rozpoczęcie działalności gospodarczej, 

 - pożyczki na utworzenie nowych miejsc pracy. 

P. Dyrektor wytłumaczyła, że Minister zachował rezerwę środków, a operatorem tych 

środków będzie Bank Gospodarstwa Krajowego, który wybierze operatorów na terenie 

Polski. 

Kolejna informacja przekazana przez p. Dyrektor dotyczyła Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego, który obejmować będzie szkolenie pracowników 45+. W ramach tego 

szkolenia, pracodawca, który będzie chciał zmienić linię produkcyjną lub wzbogacić zakład o 

nowe specjalności, może starać się o taką dotację. PUP finansuje pracodawcy 80% kosztów 

szkolenia, a pracodawca dokłada tylko 20%. Liczba osób objętych szkoleniem będzie zależała 

od wysokości środków jakimi Urząd będzie dysponował. Jeżeli będzie to 

mikroprzedsiębiorstwo, które zatrudnia do 10 osób to Urząd Pracy może sfinansować 

szkolenie nawet do 100%.  

p. Wicestarosta Lech Brzozowski spytał, czy wystarczy propozycja 80% do 20% 

doradców indywidualnych i instytucjonalnych? 

  p. Nowogórska odpowiedziała, że jest rozporządzenie o standardach usług rynku 

pracy, które wyznacza obowiązkowy wskaźnik doradców klienta indywidualnego. Urząd 

Pracy w Nidzicy obecnie zatrudnia 7 doradców, co stanowi minimum tych standardów. P. A. 

Nowogórska poinformowała, że zaproponowała 8 doradców indywidualnych ze względu na 

to, że kilku w zeszłym roku odeszło. Doradców instytucjonalnych zostało tylko 2. P. Dyrektor 

powiedziała, że jest zarejestrowanych ok. 2000 bezrobotnych i taki przyjęła wskaźnik. 
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Większość doradców klienta musi średnio indywidualnie zając się około 300- oma 

bezrobotnymi. 

 p. L. Brzozowski spytał czy, można zlecić szkolenie dla CKP? 

 p. Nowogórska odpowiedziała, że każda jednostka powiatowa może złożyć wniosek 

na szkolenie z zakresu Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

p. Starosta powiedział, że będzie to temat kolejnego spotkania. 

p. Słupski zaproponował zaprosić p. Dyrektor Aleksandrę Nowogórską na 

październikowe zebranie Zarządu.  

p. Nowogórska powiedziała, że jeżeli jest taka potrzeba to bardzo chętnie. 

Więcej pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie, bez uwag podjął uchwałę nr 424/2014 w sprawie uchwalenia 

„ Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy”, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

p. Aleksandra Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska. 

 

Ad.II.1.  

P. Anna Kalinowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków na 2014 rok przyznanych samorządowi powiatowemu 

na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  

Zmiana ta wynika z potrzeb zgłaszanych przez osoby niepełnosprawne. Na 

posiedzeniu Komisji ds. rozpatrywania wniosków z zakresu rehabilitacji społecznej i 

zawodowej osób niepełnosprawnych uzgodniono, że w ramach likwidacji barier w 

komunikowaniu dla osób niepełnosprawnych realizowane będzie dofinansowani zakupu 

komputerów. Jest wiele wniosków osób niepełnosprawnych. Po przeanalizowaniu środków 

wydatkowanych w ramach zadań dofinansowania do zakupu przedmiotów i sprzętu, jest 

możliwość przesunięcia kwoty 32.000,00 zł i zabezpieczenia potrzeb zakupu komputerów w 

ramach zadania: Dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się 

i technicznych. 

p. Kwiatek spytał, ile osób skorzysta z dofinansowania na zakup komputerów?. 

p. Anna Kalinowska nie była w stanie powiedzieć ile dokładnie wpłynęło wniosków. 

p. Starosta spytał czy są inne potrzeby dofinansowania, chodzi o bariery 

architektoniczne, czy zostały zabezpieczone wszystkie potrzeby? Czy czekają jeszcze jakieś 

wnioski na rozpatrzenie? 

p. Wicestarosta zapytał, czy podana kwota jest na same komputery, czy również na 

inne cele? 

p. Kalinowska odpowiedziała, że jest to kwota z niewielkim zapasem na wyżej 

wymienione cele. 

p. Słupski powiedział, że wiele wniosków nie spełniało wymagań regulaminowych i 

zostało odrzuconych. Wpłynęło 6 wniosków na dofinansowanie zakupu komputerów. 

Dofinansowanie będzie dla osób całkowicie pozbawionych komunikowania się ze 

społeczeństwem lub pomagających tym osobom w rozwoju. 

p. Kalinowska powiedziała, że te komputery będą ze specjalnym oprogramowaniem 

dostosowane do potrzeb zgłaszanych przez osoby niepełnosprawne. 

p. Starosta prosił, by zwrócić uwagę na to, żeby komputery trafiły do osób najbardziej 

potrzebujących. 

p. Kalinowska odpowiedziała, że każda sprawa rozpatrywana jest indywidualnie. We 

wniosku zawarte są informacje nt. sytuacji rodzinnej, zdrowotnej i materialnej, co pozwala na 

rozsądny podział środków finansowych. 



5 

 

p. Starosta powiedział, że środowisko jest znane i jest duża szansa wyeliminowania 

osób, które próbują wykorzystać sytuację.  

p. Wicestarosta powiedział, że w Komisji są takie osoby, które doskonale znają 

środowisko, więc komputery otrzymają Ci najbardziej potrzebujący. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie poparł projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków na 2014 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

  

Ad. II. 2. 

p. Anna Kalinowska omówiła protokół z kontroli kompleksowej przeprowadzonej 

przez Warmińsko – Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie w Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nidzicy w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

przeprowadzonej w dniach 28 – 30 maja br. 

Kontrolujący wskazali m. in. następujące nieprawidłowości: 

- brak opracowania i realizowania programu służącego, działaniom profilaktycznym 

mającym na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i 

wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą. 

Po kontroli zostały wystosowane pisma do wszystkich placówek oświatowych, 

jednostek, instytucji zajmujących się przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie, celem zebrania 

materiałów do opracowania programu. Żeby ustalić cele i działania, będą spotykać się grupy 

robocze. 

p. Robert Radzymiński powiedział, że zakładanie niebieskich kart nic nie daje. Dodał 

również, że istnieją środki prawne zagwarantowane w kodeksie postępowania karnego 

potrzeba tylko, żeby Sądy, Policja i Prokuratura zaczęły je stosować. Jeżeli jest oznaka 

znęcania się, to w ciągu 30 dni taka osoba trafia do Sądu i dostaje wyrok, zakaz zbliżania się 

do rodziny, odizolowania od rodziny i jest to narzędzie, które gwarantuje spokój i 

bezpieczeństwo rodziny. Kodeks mówi, że jeżeli jest podejrzenie przemocy w rodzinie 

powinna zostać od razu wszczęta sprawa.  

p. A. Kalinowska poinformowała również, że realizowany jest program dla sprawców 

przemocy, który również był kontrolowany. Zarzucono, iż zatrudnione osoby nie spełniały 

wymagań określonych w rozporządzeniu Ministra Pracy i Polityki Społecznej. W naszym 

województwie był z tym spory problem, ponieważ wymagania są bardzo specyficzne. 

Urząd Wojewódzki został poinformowany o ogłoszeniu naboru na te stanowiska, 

zgłosiły się osoby, które spełniają już wymagania, więc ten problem zostanie wyeliminowany. 

p. Radzymiński powiedział, że największy problem to, jest to, że nie pomaga się 

ofiarom, tylko sprawcom. Ofiary przemocy często nie wiedzą lub nie zdają sobie sprawy, że 

można żyć inaczej. 

 p. Starosta stwierdził, że PCPR podjął się opracowania programu i to jest 

najważniejsze. 

 

 p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski. 

 

Ad. III. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie udzielenia opinii do wniosku Urzędu Gminy Janowo w sprawie zaliczenia drogi 

wewnętrznej do kategorii dróg gminnych. 

Pytań i uwag nie było. 
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Zarząd jednogłośnie, bez uwag podjął uchwałę nr 425/2014 w sprawie udzielenia 

opinii do wniosku Urzędu Gminy Janowo w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do 

kategorii dróg gminnych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto p. J. Dłuski poinformował Zarząd o odebraniu części dokumentacji na 

przebudowę dróg w miejscowości Sarnowo. PZD posiada kosztorys inwestorski na kwotę 

1.570.024,94 zł. Posiadanie tego kosztorysu i pozwolenia na budowę, które zostanie wydane 

25 września br. Daje możliwość ubiegania się o wsparcie finansowe z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. PZD pracuje nad takim wnioskiem, zostało już opracowane 

80% tego wniosku. Powiat i Gminy zawsze umawiają się co do udziału w kosztach. PZD 

pomagał Gminie Kozłowo w przygotowaniu umowy o partnerstwie. Część finansowa to 50% 

kosztorysu czyli 391.578,00, druga część, to tak zwana pomoc rzeczowa, polegająca na 

rozbiórce płotu długości 30 m, który wchodzi na działkę drogową. Wartość tego 

przedsięwzięcia wyniesie 3712,00 zł. Te umowy spowodują, że wniosek zdobędzie większą 

ilość punktów. 

p. Starosta powiedział, że jest to ostatni rok funkcjonowania NPPDL na takich 

zasadach, więc trzeba próbować. Projekt na Sarnowo idealnie się w niego wpisuje. 

p. Słupski spytał, jak będzie z ul. Kościuszki w Nidzicy. 

p. Dłuski odpowiedział, że jest to temat bardzo skomplikowany. Wykonanie się 

przeciąga w czasie. Wszystko zależy teraz od wykonawcy projektu. 

Zarząd jednogłośnie wyraził wolę złożenia wniosku na przebudowę drogi w 

miejscowości Sarnowo do 30 września br. w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę Obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. IV.1. 

P. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenia nauczycieli za 8 miesięcy 2014 r. 

Według załączonego zestawienia wynika, nauczyciele osiągają wymaganą średnią. P. 

Kierownik powiedziała, że ma nadzieję, że kolejne miesiące będą się przedstawiały w 

podobny sposób, a o wszystkich zmianach będzie informować. 

 

Ad. IV.2. 

P. Tymińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia aneksu do arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy.  

P. J. Tymińska poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących złożył 

wniosek dotyczący stworzenia dwóch grup na zajęciach z języka angielskiego i 

informatycznych. Wniosek ten wynika z tego, że nabór do klasy pierwszej gimnazjum był 

wyższy od planowanego. Klasa jest 24 osobowa, więc zgodnie z prawem zajęcia językowe i z 

informatyki muszą odbywać się w dwóch grupach. Dyrektor zrobił analizę finansową 

podziału na grupy, i zapewnił, że środki na wynagrodzenia dla nauczycieli za dodatkowe 

godziny (2 godziny językowe, 1 godzina informatyki) znajdzie w ramach własnego budżetu. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 426/2014 w sprawie zatwierdzenia aneksu 

do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, stanowiący 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV.3. 

Kolejna sprawa przedstawiona przez p. J. Tymińską dotyczyła ustalenia wysokości 

nagród Starosty dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 
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p. Tymińska powiedziała, że są zabezpieczone środki na nagrody Starosty i jest to 

kwota 14.610,00 zł. Do tej pory jedna nagroda Starosty wynosiła 1.500 zł.  

p. J. Tymińska spytała, czy pozostaje na tym samym poziomie.  

Starosta odpowiedział, że uważa, iż ta kwota powinna zostać. Następnie spytał, czy 

Zarząd ma inne propozycje. 

Zarząd nie wniósł żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do proponowanej wysokości nagród Starosty 

dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

 

Ponadto, p. Jolanta Tymińska przedstawiła następujące informacje: 

- wpłynął wniosek z Gminy Janowiec Kościelny o udzielenie pomocy rzeczowej i 

zawarcie porozumienia o partnerstwie w realizacji inwestycji dotyczącej poprawy 

bezpieczeństwa na drodze gminnej na odcinku Szczepkowo Iwany – Krajewo Kawęczyn. 

Umowa partnerstwa związana jest z ubieganiem się o środki z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych. Pomoc polegać ma na wycince drzew i krzewów, a koszt 

oszacowany jest na kwotę 25.000,00 zł.  

 p. Starosta uważa, że jest to sprawa oczywista.  

 p. J. Tymińska powiedziała, że te projekty które otrzymają najwięcej punktów, 

otrzymają dofinansowanie. 

 Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku Gminy Janowiec Kościelny. 

 

 - Kolejny wniosek wpłynął z Gminy Nidzica i dotyczy przebudowy dróg gminnych na 

odcinku ulicy Miłej, Spokojnej, Pięknej, Leśnej i budowy drogi gminnej ulicy Murarskiej w 

Nidzicy. Wniosek również złożony będzie do Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych i powiat mógłby udzielić pomocy rzeczowej (znaki) oraz finansowej w wysokości 

5.000,00 zł.   

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku Gminy Nidzica. 

 

- Z wnioskiem o pomoc rzeczową wystąpiła również Gmina Janowo. Wniosek złożony 

będzie również w ramach NPPDL i wymagane jest podpisanie porozumienia o partnerstwie. 

 Starosta stwierdził, że pomoc gminom  jest rzeczą oczywistą. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku Gminy Janowo. 

 

 - Prośba Wojskowej Komendy Uzupełnień o nieodpłatne używanie herbu Powiatu 

Nidzickiego na ulotkach promocyjnych. Jest to działalność promująca również nasz powiat. 

P. Jola Tymińska zaznaczyła, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu to zarząd decyduje o 

wyrażeniu zgody na używanie herbu powiatu przez WKU. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na nieodpłatne używanie herbu powiatu. 

 

 - Wpłynęła prośba z Urzędu Marszałkowskiego o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

w ramach promocji kwoty 2.000,00 zł z przeznaczeniem na organizację Konferencji 

„Promowanie Turystyki na terenie Warmii i Mazur”. Ta konferencja odbyła się w czerwcu i 

była bardzo owocna, stąd chęć zorganizowania kolejnej edycji. Prośba dotyczy zaplanowania 

w budżecie powiatu na rok 2015 w/w kwoty. 

 p. Kwiatek spytał, czy konferencja była ciekawa? 

p. Tymińska potwierdziła. 

 p. Słupski spytał, czy warto inwestować w tą konferencję? 

 P. Tymińska powiedziała, że promocja turystyki jest ważnym elementem dla naszego 

powiatu. Można wskazać nasze ciekawe miejsca, więc warto. 
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Zarząd jednogłośnie przychylił się do prośby, zabezpieczenia środków w ramach 

promocji powiatu. 

 

- Wpłynęła prośba Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie 

dotycząca wyrażenia zgody na uruchomienie zajęć świetlicowych dla uczniów 

dojeżdżających. P. Tymińska podkreśliła, że w ZSRiO w Jagarzewie nigdy nie było świetlicy. 

Pracuje biblioteka, w której młodzież się zatrzymuje. Szkoła ma tak zorganizowany dojazd 

oraz powrót z prywatnym przewoźnikiem, że nie występują żadne niedogodności w 

dojazdach uczniów do szkoły i do domów. Wszystko jest ustalone bardzo elastycznie i dzieci 

nie czekają. 

p. Słupski spytał, z jakich środków mogą być zorganizowane zajęcia świetlicowe? 

p. Skarbnik powiedziała, że najprawdopodobniej ze środków własnych. 

Zarząd odrzucił wniosek ZSRiO stosunkiem głosów: 4 – „przeciw”, 1 – 

„wstrzymujący się”. 

 

p. Jola Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Sabina Adamowska - Krupa. 

 

Ad. V. 

p. Adamowska – Krupa przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

o wycinkę drzewa (klon) z pasa drogowego drogi powiatowej w miejscowości Pokrzywnica 

w pobliżu działki nr 23. Drzewo ma uszkodzoną korę i widoczne jest próchnienie wewnętrzne 

pnia. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wycinkę w/w drzewa. 

p. Sabina Adamowska – Krupa opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

 Ad. VI. 1. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że w związku z nabyciem z mocy prawa na 

własność przez Powiat Nidzicki nieruchomości gruntowej o pow. 612 m2 na poszerzenie ul. 

Olsztyńskiej, wpłynął wniosek byłych właścicieli o wypłatę odszkodowania za grunt. 

Zarząd wyraził wolę prowadzenia z byłymi właścicielami negocjacji w sprawie 

ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość.  

 

Ad. VI. 2. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 

o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania rozbudowa 

drogi wojewódzkiej nr 545 w zakresie ścieżki rowerowej z dopuszczeniem ruchu pieszych           

(na odcinku od ul. Krzemowej do skrzyżowania z drogą powiatową nr 1528N), a następnie 

omówiła decyzję z dnia 29 sierpnia 2014 r., która została podjęta w tej sprawie. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. VI. 3. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek p. …………………………. o wykup 

najmowanego przez niego lokalu mieszkalnego w Napiwodzie.  

Zarząd podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko i postanowił nie przeznaczać 

przedmiotowego lokalu do sprzedaży. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję  o wydaniu pozwolenia wodnoprawnego na 

szczególne korzystanie z wód polegające na odprowadzeniu wód opadowych i roztopowych, 

z ujętych w system kanalizacji deszczowej, odcinków ulic w Janowie. Pozwolenie to reguluje 

stan prawny odprowadzania wód. p. Urbanowicz zaznaczyła, że ewentualne nieprawidłowości 
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powinien zgłaszać Powiatowy Zarząd Dróg, jako jednostka, na której wniosek postępowanie 

jest prowadzone. 

Zarząd przyjął informację bez uwag. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła decyzję Nr 7/2014 Wójta Gminy Kozłowo z dnia 

25.08.2014 r. o lokalizacji inwestycji celu publicznego polegającej na przebudowie dróg 

powiatowych w obrębie geodezyjnym Sarnowo na realizację chodnika. Sprawę prowadzi 

Powiatowy Zarząd Dróg. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła postanowienie Burmistrza Nidzicy o podziale 

nieruchomości działki nr 72/3 o powierzchni 0,4763 ha położonej w obrębie Piątki.               

W wyniku tego podziału zostaną wydzielone działki pod drogę publiczną gminną oraz na 

poszerzenie istniejącej drogi publicznej powiatowej. Powiat nabędzie działkę o powierzchni 

145 m2 i najprawdopodobniej trzeba będzie wypłacić właścicielowi odszkodowanie. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje o wynajmie nieruchomości 

powiatowych: 

- dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w dniu 20.08.2014 r. 

podpisał umowę na korzystanie z placyku manewrowego z Ośrodkiem Nauki Jazdy o pow. 

400m2 znajdującego się przy sali gimnastycznej na ul. Wyborskiej. Umowa zawarta została 

na okres: 20.08.2014 – 19.09.2014, płatna za 1 miesiąc w wysokości 108,82 zł netto plus 

VAT; 

- dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie podpisał w 

dniu 9 września 2014 r. umowę na najem dwóch pokoi w internacie dla 5 osób w dniach 9-

11.09.2014 r. za kwotę 30 zł/osobę. Planowany dochód najmu to 450 zł brutto. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. VII.1. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały w sprawie określenia formy i zakresu 

przeprowadzania konsultacji w sprawie Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok. Zaznaczyła, że określa ona 

zasady prowadzenia konsultacji, terminy i formy. Proponowane są tym razem sondaże 

internetowe.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że obecna forma współpracy wszystkim 

odpowiada. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 427/2014 w sprawie określenia 

formy i zakresu przeprowadzania konsultacji w sprawie Programu współpracy Powiatu 

Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII. 2. 

p. Elżbieta Bieniek, w nawiązaniu do wcześniejszych rozważań Zarządu, przedstawiła 

wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o przekazanie samochodu marki Volkswagen 

Transporter, stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego, a będącego w użytkowaniu 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg.  

Zarząd uznał wniosek za zasadny, tym, bardziej, że SOS-W dysponuje już nowym 

samochodem do przewodu uczniów. Jednogłośnie podjęto uchwałę Nr 431/2014 w 
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sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu osobowego 

stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg w 

Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII.3. 

p. Elżbieta Bieniek przekazała informacje o kolejnym etapie realizacji Planu Cyfrowego 

2025 dla Warmii i Mazur. Starostowie podpisali listy intencyjne, a obecnie jest przygotowana 

ostateczna wersja porozumienia. Do podpisania porozumienia nie jest wymagane 

upoważnienie organu. Trzeba będzie natomiast podjąć uchwałę określającą wysokość stawek 

za zajęcie pasa drogowego. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że w porozumieniu z powiatami ustalone będą 

jednolite stawki za zajęcie pasa drogowego. 

 

Ad. VIII.1.1) 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały w sprawie założeń i materiałów 

planistycznych do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2015 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015-2025 oraz terminów ich opracowania przez jednostki 

organizacyjne. Przedstawiła zasady, jakimi należy się kierować przy planowaniu budżetu. 

Przygotowane materiały planistyczne do projektu uchwały budżetowej na rok 2015 oraz 

wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej należy składać w siedzibie 

Starostwa Powiatowego w Nidzicy, skierowane do Zarządu Powiatu w nieprzekraczalnym 

terminie do dnia  16 października 2014 r. 

Uwag odnośnie projektu nie było.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 428/2014 w sprawie założeń i materiałów 

planistycznych do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2015 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015-2025 oraz terminów ich opracowania przez jednostki 

organizacyjne, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII.1.2) 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli 

zarządczej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących  w Jagarzewie. Zaznaczyła, że 

przeprowadzenie kontroli wyznacza się  na wrzesień - październik 2014 r. Okres objęty 

kontrolą - rok 2013 oraz I półrocze 2014 roku. Starosta wyznaczy zespół kontrolny do 

przeprowadzenia kontroli zarządczej w jednostce oraz określi dokładny termin rozpoczęcia i 

zakończenia kontroli. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 429/2014 w sprawie 

przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących 

w Jagarzewie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII.1.3) 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski o zmiany w budżecie powiatu: 

1) Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 152/2014 z dnia 25 sierpnia 2014 r. 

dokonał zwiększenia planu dotacji celowych w klasyfikacji budżetowej i w układzie 

zadaniowym  o kwotę 10.800 zł na realizację zadań związanych ze standaryzacją i planami 

rozwojowymi ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, dofinansowanie 

wydatków ponoszonych na transport podopiecznych Środowiskowych Domów Samopomocy. 

Dochody te, na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy, decyzją 

Zarządu ujęto po stronie dochodów w dziale 852 rozdziale 85203 § 2110, a po stronie 

wydatków w dziale 852 rozdziale 85203 § 2820. 
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2) Wojewoda Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 153/2014 z dnia 25 sierpnia 2014 r. 

dokonał zmniejszeni o kwotę 86.254 zł dotacji w dziale 851 rozdziale 85156 §2110 na 

zadanie związane z opłacaniem składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby nieobjęte 

obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego, o których mowa w art. 86 ust. 1 pkt 4 i 7 ustawy           

z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków 

publicznych (Dz. U. z 2008 r. Nr 164, poz. 1027 ze zm.).  

Decyzją Zarządu zapisano zmniejszenie wydatków o kwotę 86.254 zł w dziale 851 

rozdziale 85156 § 4130. 

3) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy wnioskuje o przesunięcia w ramach 

swojego budżetu kwoty 3000 zł w ramach działu 801 rozdziału 80102 następująco: 

zmniejszenie § 4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników kwotę 3.000 zł, a zwiększenie 

§ 4430 – różne opłaty i składki o tę samą kwotę. Zmiany uzasadnione są zakupem nowego 

samochodu do przewozu dzieci i koniecznością opłacenia ubezpieczenia OC, AC i NW.  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

4) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy wnioskuje o przesunięcie kwoty 

590 zł w ramach działu 852 rozdziału 85218 następująco: zmniejszenie o kwotę 590 zł § 4170 

– wynagrodzenie osobowe, a zwiększenie § 4280 – zakup usług zdrowotnych o kwotę 50 zł 

oraz § 4440 – odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 540 zł. 

Oszczędności jednostka chce przeznaczyć na badanie lekarskie pracownika powracającego z 

urlopu macierzyńskiego oraz korektę naliczenia zakładowego funduszu świadczeń socjalnych 

w związku z zatrudnieniem na czas określony osoby zastępującej pracownika PCPR. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

5) Starostwo Powiatowe wnioskuje o dokonanie zmian o kwotę 1.000 zł w ramach 

działu 700 rozdziału 70005, Działania 5.1.3.4. – aktualizacja opłat za udostępnione 

nieruchomości Skarbu Państwa następująco: zmniejszenie § 4700 – szkolenie pracowników o 

kwotę 1.000 zł, a zwiększenie § 4300 – zakup usług pozostałych o tę samą kwotę. Środki te 

mają być wykorzystane na opłacenie operatów szacunkowych niezbędnych do naliczenia 

opłat rocznych z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

6) Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy wnioskuje o przesunięcie kwoty 8000 

zł w ramach działu 801 rozdziału 80140 następująco: zmniejszenie § 4210 o kwotę 8000 zł, a 

zwiększenie § 4300 o tę samą kwotę. Zmiany uzasadniono koniecznością pokrycia wydatków 

związanych z wycinką, pocięciem i przewiezieniem na miejsce składowania 15 sztuk drzew 

gat. topola osika. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

7) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy wnioskuje o przesunięcie kwoty 3,21 zł 

w ramach działu 801 rozdziału 80102 w następujący sposób: zmniejszenie § 4240 – zakup 

pomocy, naukowych, dydaktycznych i książek o kwotę 3,21 zł, a zwiększenie § 4210 – zakup 

materiałów i wyposażenia o tę samą kwotę. Zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego przeniesienie środków związane jest z naliczeniem 1% kosztów obsługi dotacji 

(zakup ołówka, gumki i długopisu). 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

8) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 1700 zł w ramach działu 750 

rozdziału 75020 następująco: zmniejszenie § 4140 – wpłaty na PFRON o kwotę 1700 zł, a 

zwiększenie § 3020 – wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń – okulary korygujące 

wzrok o tę samą kwotę. W uzasadnieniu podano konieczność zabezpieczenia środków na 

refundację okularów krygujących wzrok podczas pracy przy komputerze.  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

9) Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy wnioskuje o przesunięcie kwoty 600 zł 

w ramach działu 801 następująco: zmniejszenie w rozdziale 80146 § 4700 - szkolenie 
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pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej o kwotę 600 zł, a zwiększenie 

w rozdziale 80120 § 4410 – podróże służbowe krajowe o tę samą kwotę. 

 Zmiany jednostka uzasadnia koniecznością zabezpieczenia wydatków na delegacje 

nauczycieli opiekujących się uczniami podczas olimpiad i konkursów przedmiotowych. 

Nastąpił wzrost ilości uczniów gimnazjum zakwalifikowanych na konkursy wojewódzkie. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

10) Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie wnioskuje o 

przesunięcie kwoty 1500 zł w ramach działu 801 wg następującego wyszczególnienia: 

zmniejszenie w dziale 80146 § 4700 – szkolenie pracowników niebędących członkami 

korpusu służby cywilnej o kwotę 500 zł oraz w rozdziale 80130 § 4520 – opłaty na rzecz 

budżetów j.s.t. o kwotę 1000 zł, a zwiększenie w rozdziale 80130 § 4210 – zakup materiałów 

i wyposażenia o kwotę 1000 zł i § 4410 – podróże służbowe krajowe o kwotę 500 zł.  

Uzasadnieniem zmian jest konieczność zabezpieczenia wydatków na zakup środków 

czystości do sprzątania oraz środków do konserwacji podłogi w sali gimnastycznej, jak 

również potrzeba zwiększenia wydatków na podróże służbowe nauczycieli biorących udział 

w szkoleniach, warsztatach i konferencjach związanych z wdrażaniem nowej formuły 

egzaminu. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

11) Powiatowy Zarząd Dróg wnioskuje o przesunięcie kwoty 250 zł w ramach działu 

600 rozdziału 60014 następująco: zmniejszenie § 4370 – opłaty z tytułu zakupu usług 

telekomunikacyjnych świadczonych w stacjonarnej publicznej sieci telefonicznej o kwotę 250 

zł, a zwiększenie § 4360 – opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych świadczonych 

w ruchomej publicznej sieci telefonicznej o tę samą kwotę.  

Związane jest to ze zwiększoną ilością rozmów służbowych telefonicznych w okresie 

zimowym podczas pełnienia dyżurów na początku roku 2014 oraz dodatkowymi opłatami 

aktywacyjnymi przy zmianie sieci. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

12) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 11.300 zł w ramach działu 

750  rozdziału 75020 wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie o kwotę 11.300 zł § 

4300 – zakup usług pozostałych – prawa jazdy, a zwiększenie § 4210 – zakup materiałów i 

wyposażenia – nalepki legalizacyjne i kontrolne o kwotę 8.600 zł oraz § 4300 – zakup usług 

pozostałych – tablice rejestracyjne o kwotę 2.700 zł.  

Oszczędności wynikające z mniejszej ilości wydanych praw jazdy w roku bieżącym 

jednostka chce przeznaczyć na większą, niż zaplanowana w budżecie, ilość czynności 

rejestracyjnych. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

13) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy wnioskuje o 

przesunięcie kwoty 26.000 zł w ramach działu 754 rozdziału 75411 wg następującego 

wyszczególnienia: zmniejszenie § 4050 – uposażenie funkcjonariuszy o kwotę 15.000 zł, § 

4060 – pozostałe należności żołnierzy zawodowych i nadterminowych oraz funkcjonariuszy  

o kwotę 11.000 zł, a zwiększenie § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 15.000 

zł, § 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 10.000 zł i § 4410 – podróże służbowe krajowe          

o kwotę 1.000 zł. Równocześnie Komenda wnioskowała o zmianę klasyfikacji zadaniowej: 

zmniejszenie wydatków na działaniu 2.4.1.2. Udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych o 

kwotę 7.000 zł, a zwiększenie wydatków na działaniu 2.4.1.4. Budowa i wzmocnienie 

potencjału ratowniczego jednostek KSRG o tę samą kwotę. 

Oszczędności jednostka planuje przeznaczyć na zakup umundurowania i wyposażenia 

specjalnego dla funkcjonariuszy, przeglądy i badania techniczne pojazdów i sprzętu 

specjalistycznego oraz delegacje krajowe funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w 

szkołach pożarniczych.  
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Zarząd rozpatrzył pozytywnie proponowane przesunięcia w budżecie Komendy i 

zaakceptował zmiany w klasyfikacji zadaniowej przedstawionej przez jednostkę. 

 

Powyższe wnioski zawarto w uchwale Nr 430/2014 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2014, którą Zarząd podjął jednogłośnie. Stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ponadto p. Renata Mróz przedstawiła decyzję Dyrektora Wydziału Infrastruktury 

Geodezji i Rolnictwa nr IGR-VIII.3111.35.2014 z dnia 18 sierpnia 2014 r. w sprawie zmian            

w planie wydatków w ramach dotacji celowych przyznanych dla Powiatu Nidzickiego,                    

po uwzględnieniu naszego wniosku, zmniejszającą plan w działaniu 5.1.3.1. o kwotę 973 zł,    

w działaniu 5.2.3.1. o kwotę 700 zł, a zwiększającą plan w działaniu 5.1.3.4 o kwotę 1.673 zł. 

Zmniejszenie i zwiększenie klasyfikacji zadaniowej zapisane zostanie w rozdziale 70005              

§ 2110. 

 

Ad. VIII.2. 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmian w budżecie 

powiatu na rok 2014 uwzględniający następujące wnioski: 

1. Powiatowego Zarządu Dróg o przesunięcie środków w źródłach finansowania w 

następujących inwestycjach drogowych:  

- „Opracowanie projektu budowlanego na przebudowę mostu w ciągu ulicy powiatowej Nr 

3711N Tadeusza Kościuszki w lok.0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 

0+705" – zmniejsza się udział środków własnych Powiatu o kwotę 1.900,00 zł, a zwiększa 

dotację z Gminy Nidzica o tę samą kwotę, 

- „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1587N Szkotowo-Rogóż-Kozłówko-Sarnowo Nr 

1548N dr Nr 1587N Krokowo-Napierki Nr 1904N Klęczkowo-Napierki w m. Sarnowo, 

opracowanie dokumentacji technicznej” - zmniejsza się dotację z Gminy Kozłowo o kwotę 

1.015,00 zł, a zwiększa udział środków własnych Powiatu o kwotę 1.015,00 zł, 

- „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1264N Leszcz-Jankowice-Rączki-

Moczysko w m. Łyna” - zmniejsza się dotację z Gminy Nidzica o kwotę 6.792,54 zł, 

2. W planie programu pn. „Kompleksowe wspomaganie szkół i nauczycieli w Powiecie 

Nidzickim” dokonuje się zmniejszenia kwoty dotacji celowych w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich o kwotę 176.999,40 zł. Wartość projektu 

po zmianach wynosi ogółem 834.065,00 zł, z tego na rok 2014 przypada kwota 450.791,00 

zł, na rok 2015 kwota – 383.274,00 zł,  

3. Przesunięcia w planie wydatków w projekcie „Kompleksowe wspomaganie szkół i 

nauczycieli w Powiecie Nidzickim” następująco: zmniejsza się wydatki o kwotę 

166.938,92 zł z wynagrodzeń bezosobowych i pochodnych od wynagrodzeń oraz zakupu 

materiałów i wyposażenia, a zwiększa o kwotę 83.842,72 zł na: wynagrodzenia osobowe 

pracowników (106,32 zł), zakup usług pozostałych (80.736,40 zł) i opłaty z tytułu zakupu 

usług telefonicznych (3.000,00 zł), 

4. wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o zmniejszenie planu w rozdz. 85218 – 

Powiatowe centra pomocy rodzinie z § 4170 – wynagrodzenia bezosobowe - kwotę 2,00 

zł, a zwiększenie planu w rozdz. 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi § 4110 – 

składki na ubezpieczenia społeczne,  

5. W projekcie realizowanym przez PCPR w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

pn. „Szansa na przyszłość - aktywizacja osób zagrożonych wykluczeniem” dokonuje się 

przesunięcia na kwotę 2.806,00 zł w rozdz. 85295 – Pozostała działalność z § 4307 i 4309 

– zakup usług pozostałych, na § 3037 i 3039 – różne wydatki na rzecz osób fizycznych,           

§ 4117 i 4119 – składki na ubezpieczenia społeczne oraz § 4127 i 4129 – składki na 
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fundusz pracy. Zwiększenie dotyczy udziału uczestników w turnusie rehabilitacyjnym oraz 

składek ZUS pracowników zatrudnionych do projektu, 

6. W planie wydatków na obsługę długu publicznego w rozdz. 75702 - Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek jednostek samorządu terytorialnego w § 8070 - 

Odsetki, dyskonto i inne rozliczenia dotyczące skarbowych papierów wartościowych, 

kredytów i pożyczek oraz innych instrumentów finansowych, związanych z obsługą długu 

krajowego, dokonuje się zmniejszenia o kwotę 50.000,00 zł z tytułu spłaty odsetek od 

zaciągniętych w latach ubiegłych kredytów i pożyczki. Zmniejszenie wynika z analizy 

przewidywanej spłaty odsetek do końca roku.  

 Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 

 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014– 2025. 

Projekt zawiera następujące zmiany: 

- uaktualnia się plan dochodów i wydatków zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu, 

- zmniejsza się deficyt o kwotę 50.885,00 zł i aktualnie wynosi on 13.426,03 zł,  

zostanie pokryty z wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy, 

- zwiększa się plan rozchodów (spłata kredytów i pożyczek) o kwotę 50.885,00                       

i aktualnie wynosi 637.642,00 zł,  zostanie  pokryty z wolnych środków, o których 

mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy, 

- w przedsięwzięciach zmniejsza się plan na zadanie pn. „Kompleksowe wspomaganie 

szkół i nauczycieli w Powiecie Nidzickim" o kwotę 176.999,40 zł i aktualnie wynosi 

834.065,00 zł, z tego na rok 2014 przypada kwota 450.791,00 zł, a na rok 2015 - 

383.274,00 zł, 

- w przedsięwzięciach zwiększa się plan wydatków na zimowe utrzymanie dróg                    

o kwotę 527.798,00 zł, w tym  177.798,00 zł na rok 2014 i 350.000,00 zł na rok 2015. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

  Członek Zarządu 

         / - / Janusz Kwiatek 

 Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 


